
 

Tränarträff 2020-10-11, Bykontoret kl 18.30 

Deltagare: Representanter för alla lagen var på plats. 

• Ledare ska visa upp registerutdrag ur belastningsregistret under december, Peter Pålsson bockar 
av att det visats upp. Krav för att få vara ledare, gäller nuvarande och nya ledare. 

• Styrelsen beslutade vid förra mötet att föreningen bidrar till lagens avslutningar, som sker 
separat i år (Covid-19), med upp till 100 kr per spelare och aktiv ledare, mot kvitto till kassören.  

• Föreningen har beslutat att köpa in 25 st ledartröjor/T-shirt med texten ”LEDARE” på ryggen för 
att förenkla för föräldrar/motståndarlag m fl att kontakta ledarna vid sammandrag/matcher. 

• Vi uppmanar att lagen ser över och byter matchställ till passande storlekar inför ev cuper mm i 
tid, utslitna kläder inventeras av lagen och behov av inköp lämnas till styrelsen. 

• Nya medlemmar har även i höst möjlighet att få träningskläder av föreningen, T-
shirt+shorts+strumpor. Utöver det kan man köpa långärmad byxa+tröja för sponsrade priset 300 
kr. Medlemskap krav. Miriam S kan beställa när lagen inventerat behov. Kompletteringsköp av 
träningskläder för medlemmar kan göras mot betalning=inköpskostnad. Kassören meddelas. 

• Utbildningar, Tränarutbildning, Domarutbildning avvakter beroende på Covid-19. 

• Viktigt att föra närvaro i Laget.se så vi inte missar lokalt aktivitetsstöd, kan påminnas om! 

• Nya spelare registreras i Fogis. 

• Det är viktigt att vi har Medicinväskor vid aktiviteter och matcher. Man ska veta var de finns. 
Enligt uppgift ska Peter Pålsson hjälpa till att se över behovet av att köpa in utrustning, förnya. 

• Det kan behöva köpas in fler inomhusbollar storlek 3 och 4, Joakim L kollar om några är kvar i 
förrådet och tar upp dem till Sporthallen. 

• Ledarna önskar att vi köper in ”Konor” av platta gummitypen, de sparkas inte runt utan ligger 
kvar. Vi kollar utbud! 

• Nu i höstmörkret i säsongslutet blir det extra tydligt att vi saknar belysning på Hårkmovallen, 
styrelsen uppmans att fortsätta påminna kommunen om behovet. 

• Miriam S kollar på möjligheten att runt februari boka ÖP-hallen för t ex 5 ggr träning, delar man 
på planen för två lag skulle det bli ca 450 kr/ lag och timme, preliminärt. Förslag lämnas till 
styrelsen. 

• Efter mötet, notering: Informerar ledarna om att styrelsen har som grundregel att hålla 
styrelsemöte första måndagen i varje månad, om man vill ta upp något! 

• Slutligen gjordes fördelning av lagens behov av träningstider, resultat distribueras ut av Miriam S 
som förde noteringar om det, bra samarbete där, tack alla! Det fikade också under tiden. 

Minnesanteckningar av 

Jörgen Tyrebo ordf. 

 


